
OBEC NIŽNÝ KLÁTOV 

 

Zápisnica 

z osemnásteho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 26.06.2024 
 

Prítomní: Starostka obce: Ing. Gabriela Staníková 

  Poslanci: Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš    

                           Štefan 

                             

Neprítomní:      Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 

 

Ďalší prítomní:  Ing. Oxana Hospodárová, Jana Hužvár Kralovanská 

     

Verejnosť:   viď prezenčná listina 

 

Program zasadnutia: 

1.    Otvorenie zasadnutia 

2.    Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu,      

       určenie zapisovateľa o overovateľov zápisnice 

3.  Protest prokurátora proti VZN č. 1/2009 o určení miesta a času zápisu detí na plnenie  

       povinnej školskej dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Nižný    

       Klátov  

4     Návrh VZN č. 1/2025 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej     

       dochádzky 

5.    a) návrh záverečného účtu obce za rok 2024  

       b) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce za rok 2024 

6.    Dodatok č.2 k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu obce Ruskov zo dňa     

       28.12.2021  

7.    Správa o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky za II. štvrťrok 2025 

8.    Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2025 

9.    Rôzne 

10.  Záver  
 

Bod 1 

Otvorenie zasadnutia 
 

Starostka obce  –  v zmysle pozvánky otváram osemnásteho zasadnutie obecného zastupiteľstva 

v Nižnom Klátove o 15:30 hod. Prítomní sú 4 poslanci.  Sme uznášania schopní. Svoju neúčasť 

ospravedlnili  Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč. Pozvánka na dnešné 

zasadnutie bola poslancom doručená spolu s materiálmi emailom. Pozvánka na osemnáste  

zasadnutie obecného zastupiteľstva bola zverejnená 19.06.2025 na obecnej tabuli a webovej 

stránke obce. 
 

Bod 2 

Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu, 

určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Starostka obce  –  v zmysle rokovacieho poriadku otváram diskusiu. Má niekto návrh na 

vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia, ktorý bol v zmysle § 12 ods. 4 zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. zverejnený? Na prijatie uznesenia o vypustení 



bodov návrhu programu zasadnutia v poradí v akom boli predložené je potrebná nadpolovičná 

väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Konštatujem, že nikto nepredložil návrh na vypustenie bodov programu zasadnutia.  
 

Ak nie sú návrhy na vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia, dávam hlasovať o bodoch 

návrhu programu zasadnutia. Na prijatie uznesenia o bodoch návrhu programu zasadnutia je 

potrebná nadpolovičná väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Starostka obce  –  dala hlasovať o bodoch návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Má niekto návrh na doplnenie bodov programu zasadnutia? 

Na prijatie uznesenia o doplnení bodov návrhu programu zasadnutia je potrebná nadpolovičná 

väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 

 

Starostka obce – mám návrh na doplnenie bodu programu pred bod rôzne s názvom Súhlas so 

zaradením obce do územia MAS.  
 

Starostka obce  dala hlasovať o schválení návrhu na doplnenie bodov programu podľa návrhu: 

Súhlas so zaradením obce do územia MAS.  
 

Na prijatie uznesenia o doplnení bodov návrhu programu zasadnutia je potrebná nadpolovičná 

väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Starostka obce - dala hlasovať o schválení programu osemnásteho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, pričom na prijatie tohto uznesenia je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných 

poslancov.  
 

Program osemnásteho zasadnutia obecného zastupiteľstva znie:  

1.    Otvorenie zasadnutia 

2.    Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu,      

       určenie zapisovateľa o overovateľov zápisnice 

3.  Protest prokurátora proti VZN č. 1/2009 o určení miesta a času zápisu detí na plnenie  

       povinnej školskej dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Nižný    

       Klátov  

4     Návrh VZN č. 1/2025 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej     

       dochádzky 

5.    a) návrh záverečného účtu obce za rok 2024  

       b) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce za rok 2024 



6.    Dodatok č. 2 k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu obce Ruskov zo dňa     

       28.12.2021  

7.    Správa o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky za II. štvrťrok 2025 

8.    Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2025 

9.    Súhlas so zaradením obce do územia MAS 

10.  Rôzne 

11.  Záver  
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Návrhová komisia 

Návrhy prednáša predseda návrhovej komisie. Návrh na zmenu uznesenia predkladajú poslanci 

návrhovej komisie písomne, pričom musia byť opatrené podpisom predkladateľa. Predseda 

návrhovej komisie pred hlasovaním zrekapituluje postupnosť návrhov, o ktorých sa bude 

hlasovať. Počas bodu rôzne a záver nie je možné prijímať schvaľovacie uznesenia, t. j. obecné 

zastupiteľstvo sa uznáša iba výrokom „berie na vedomie“. 
 

Starostka obce predložila na schválenie návrh členov návrhovej komisie: Lukáš Štefan, Matej 

Silvay, predseda: Ing. Róbert Balog.  
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Za overovateľov zápisnice určujem  Radoslava Kollára a Lukáša Štefana.  
 

Za zapisovateľku určujem Janu Hužvár Kralovanskú.  
 

Bod 3    

Protest prokurátora proti VZN č. 1/2009 o určení miesta a času zápisu detí na plnenie        

povinnej školskej dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Nižný          

Klátov 
 

Starostka obce – srdečne vítam JUDr. Filičkovú, prokurátorku Okresnej prokuratúry Košice – 

okolie, ktorej odovzdávam slovo. 

JUDr. Filičková - dobrý deň prajem, moje meno je Filičková pracujem ako prokurátorka na   

okresnej prokuratúre Košice okolie v rámci našej pôsobnosti a základnej pôsobnosti je 

preskúmavanie orgánu verejnej správy ktorým je každá obec. A našim oprávnením zo zákona 

je zúčastňovať sa na takýchto obecných zasadnutiach. Prokuratúra vykonala preskúmanie VZN 

obce týkajúceho sa zápisu detí do prvých ročníkov základných škôl v jej zriaďovateľskej 



pôsobnosti. Hoci proces prijímania VZN a väčšina jeho hmotnoprávnych náležitostí boli v 

poriadku,  zistila sa nezákonnosť, ktorá vyplývala z novely školského zákona. Školský zákon 

sa mení pomerne často. Zistené nedostatky ako, termín zápisu  pôvodné VZN určovalo termín 

zápisu do prvého ročníka na február, avšak aktuálna legislatíva stanovuje apríl ako mesiac 

zápisu. Zdôrazňujem, že mnohé obce nesprávne delegujú právomoc určiť miesto a čas zápisu 

na riaditeľa školy, pričom školský zákon jasne vyžaduje, aby dátum a čas boli presne určené vo 

VZN. Ďalší nedostatok sankcie, vo VZN boli nesprávne upravené sankcie, konkrétne výška 

pokuty, pričom obec si zamenila úpravu trestov zo zákona. Ďalej povinnosti zákonných 

zástupcov vaše VZN ukladalo zákonným zástupcom nad rámec zákona povinnosť uvádzať 

adresu zamestnávateľa. Možnosť zápisu na viacero škôl toto VZN nesprávne formulovalo 

povinnosť zápisu dieťaťa. Zo zákona má rodič možnosť zapísať dieťa na viacero škôl, čo VZN 

nerešpektovalo. Obec už poslala návrh nového VZN, ktorý prokuratúra preskúmala a 

vyhodnotila ako súladný so zákonom. Ak obec schváli navrhované VZN predpokladaným 

spôsobom, malo by byť všetko v poriadku. 

Starostka obce – ďakujem pani prokurátorka. Dňa 11.4.2025 bol obci Nižný Klátov doručený 

Protest prokurátora č. Pd 58/25/8806-2, ktorým prokurátor Okresnej prokuratúry Košice-okolie 

napadol Všeobecne záväzné nariadenie obce Nižný Klátov č. 01/2009 o určení miesta a času 

zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce.  

Prokurátor v proteste uvádza, že predmetné všeobecne záväzné nariadenie (ďalej len „VZN“) 

nie je v súlade s platnou právnou úpravou, a zákona č. 245/2008 Z. z. (školský zákon), ako aj 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Z tohto dôvodu bol tento bod zaradený do 

zastupiteľstva nakoľko je potrebné, aby obecné zastupiteľstvo prerokovalo  a vyjadrilo sa 

k protestu.  

Na základe protestu a pripomienok prokurátora bolo spracovaný nový návrh VZN č. 1/2025 o 

určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných 

školách, ktorý budeme schvaľovať v bode 4.  
 

Predseda návrhovej komisie Ing. Róbert Balog skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov  

prerokovalo protest prokurátora Okresnej prokuratúry Košice – okolie Pd 58/25/8806-2 proti 

Všeobecnému záväznému nariadeniu Obce Nižný Klátov č. 01/2009 o určení miesta a času 

zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Nižný Klátov zo dňa 29.1.2009  

a 

vyhovuje protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Košice – okolie Pd 58/25/8806-2 proti 

Všeobecnému záväznému nariadeniu Obce Nižný Klátov č. 01/2009 o určení miesta a času 

zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Nižný Klátov zo dňa 29.1.2009  
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Uznesenie bolo prijaté.  
 

 



Bod 4 

Návrh VZN č. 1/2025 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základných školách 

Starostka obce – na základe protestu bol spracovaný nový návrh VZN o určení miesta a času 

zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných školách. Materiál Vám 

bol zaslaný mailom.  
 

Predseda návrhovej komisie Ing. Róbert Balog  skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov v súlade s § 6 ods. 2 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.   

p r e r o k o v a l o   

VZN č. 1/2025 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

v základných školách 
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

 

Uznesenie bolo prijaté.  
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov 6 ods. 2  a § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb.  

o obecnom zriadení v z. n. p. a 20 ods. 3písm. a) zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní 

(školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. 

s a    u z n á š a   na  

VZN č. 1/2025 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

v základných školách 
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Obecné zastupiteľstvo sa na VZN č. 1/2025 uznieslo.  
 

Bod 5     

a) návrh záverečného účtu obce za rok 2024  

b) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce za rok 2024 
 

Starostka obce – tak ako v materiáloch Vám bol zaslaný návrh záverečného účtu obce za rok 

2024, stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce za rok 2024.   
 

Oxana Hospodárová – Ja by som chcel uviesť pár slov. Mám výhradu k záverečnému účtu. 

Vzhľadom na to, že nemáme účtovníčku odvtedy, čo zomrela, riešilo sa to náhradným 

spôsobom. Niektoré veci, ktoré treba dať do poriadku, sa týkajú majetku školy, ten treba dať 

do evidencie. Sú tam aj niektoré nezrovnalosti v účtovníctve, takže som navrhla prijať 

záverečný účet alebo hospodárenie za rok 2024 s výhradou. Navrhovala som aj opatrenia, ktoré 



je potrebné odstrániť, aby sme mali všetko tak, ako má byť v zmysle zákona o účtovníctve a v 

zmysle rozpočtových pravidiel. Je to také trošku výnimočné, no nič sa nedeje, nedostatky sa 

odstránia. Dnes je veľmi ťažko nájsť účtovníčku pre verejnú správu. 
 

Radoslav Kollár – sme radi, že vás máme. Dali ste nám ucelený prehľad a vy najlepšie viete, 

kde sú naše nedostatky a čo je potrebné napraviť. Takže bez výhrad. 
 

Predseda návrhovej komisie Ing. Róbert Balog skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a § 

16 ods. 10 písm. a) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

v z. n. p.  

a) berie na vedomie 

    1. stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2024, 

b) schvaľuje 

    I. celoročné hospodárenie Obce Nižný Klátov za rok 2024  s výhradami,  

   II. opatrenia na nápravu nedostatkov, ktoré sú súčasťou tohto uznesenia, 

   III. presun zostatku finančných operácií  za r. 2024 do rezervného fondu obce v sume   

         41 215,62 € .      
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 6     

Dodatok č. 2 k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úrade obce Ruskov zo dňa 

28.11.2021  
 

Starostka obce – za účelom zabezpečenia preneseného výkonu štátnej správy vo veciach 

územného rozhodovania a stavebného poriadku je zriadený spoločný obecný úrad zo sídlom v 

obci Ruskov. Starostovia obcí sa dohodli, že bude zmena v spôsobe financovania stavebného 

úradu. Členský príspevok jednotlivého účastníka zmluvy na rok bude určený podľa počtu a 

náročnosti úkonov v jednotlivej obci za predchádzajúci rok. 
 

Predseda návrhovej komisie Ing. Róbert Balog skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov  v súlade s § 20a zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

Dodatok č. 2 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu zo dňa 28.12.2021 

 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 



Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 7 

Správa o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky za II. štvrťrok 2025 
 

Starostka obce – v materiáloch ste dostali správu o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky 

obce Nižný Klátov za II. štvrťrok 2025.  
 

Predseda návrhovej komisie Ing. Róbert Balog skonštatoval, že nebol predložený návrh na zmenu 

návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov  

berie na vedomie  

správu o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky Obce Nižný Klátov za obdobie II. štvrťroku 2025 
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 8 

Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2025  
 

Starostka obce – návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2025 Vám zaslaný v materiáloch.  
 

Predseda návrhovej komisie Ing. Róbert Balog skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

1. schvaľuje  

plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2025,  

2. poveruje  

hlavnú kontrolórku obce výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti na  

2. polrok 2025.  

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 9  

Súhlas so zaradením obce do územia MAS  
 

Starostka obce – tento bod doplnený z dôvodu že Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov 

musí súhlasiť so zaradením obce do územia pôsobnosti MAS Rudohorie , o. z. pre programové 

obdobie 2021 – 2027. Reforma spočíva v tom, že musí tam byť 14 obcí, je potrebné aby MASka 



čerpala financie. My tieto atribúty spĺňame. Konkrétne obec Nižný Klátov získala financie na 

špeciálne učebne a teraz na šatne.  

 

Predseda návrhovej komisie Ing. Róbert Balog skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov  

súhlasí  

so zaradením obce do územia pôsobnosti Miestnej akčnej skupiny RUDOHORIE, o. z. pre 

programové obdobie 2021 – 2027.  
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 10  

Rôzne 
 

Deň matiek 

Starostka obce - Deň matiek je najmä o láske a poďakovaní. Je to čas vyjadriť úctu a 

poďakovanie všetkým mamám, ktoré v mene svojho poslania nezištne obetujú svoj voľný čas, 

svoje tajné plány a ambície. V druhú májovú nedeľu sa sála vynoveného kultúrneho domu do 

posledného miesta zaplnila mamkami, babkami a príbuznými, ktorí si prišli pozrieť program 

pripravený s láskou od svojich detí pod vedením svojich pedagógov. Po úvodnom prejave 

poslanca obecného zastupiteľstva Ing. Róberta Baloga javisko patrilo deťom. Atmosféra v 

hľadisku bola od začiatku príjemná a uvoľnená.  

Žiaci základnej školy vystúpili ako praví profesionáli a vyslúžili si   veľký potlesk.  Deti 

navštevujúce základnú umeleckú školu nám hrou na hudobný nástroj dotvorili slávnostnú 

atmosféru. Snáď ani netreba pripomínať, že na tvárach prítomných sa slzy šťastia a dojatia 

striedali so širokým úsmevom.  
 

Juniáles  

Starostka obce - Juniáles tento rok obec  zorganizovala 14. júna na futbalovom ihrisku. Pre 

občanov  sme si pripravili bohatý program. Krásny slnečný deň prilákal deti i dospelých v 

hojnom počte. Juniáles  v doobedňajších hodinách  odštartoval futbalový turnaj na 

multifunkčnom ihrisku pod vedením poslanca obecného zastupiteľstva Mateja Silvaya. Zapojili 

sa tri  futbalové tímy, mladí Nižný Klátov, starí Nižný Klátov a Zlatá Idka. Hralo sa na čas 

každý s každým. O pitný režim v podobe čapovaného piva formou sponzoringu sa postaral 

Patrik Kolesár. Víťazom turnaja sa stali hráči Nižného Klátova – mladí.  Za najlepšieho hráča 

turnaja bol vyhlásený Adrián Komarovský a za najužitočnejšieho hráča Peter Müller . Všetkým 

tímom ďakujeme za účasť, bojovnosť a hru fair play.  

       Súťaž v pečení najchutnejšieho beľuša sa zúčastnilo 8 súťažiacich, víťazkou sa stala Mária 

Mačingová , na druhom mieste sa umiestnila Veronika Hudáková a krásne tretie miesto 

obsadila Alena Tarhaničová.                 

       Nechýbali sprievodné atrakcie ako maľovanie na tvár, či rôzne súťaže pre deti, ktoré 

pripravila materská škôlka. Nafukovacie hrady, šmykľavky , stánky s hračkami a rôznymi 

dobrotami v podobe langošov a cukrovej vaty si deti užili do sýtosti. Pre deti bola tradične 

pripravená aj penová nádielka dobrovoľným hasičským zborom zo Zlatej Idky.  



    Oficiálny program Juniálesu otvorila na trávnatom ihrisku o 16:00 hod.  moderátorka Martina 

Rusnáková Kollárová. Privítala prítomných a požiadala starostku obce o slávnostný  príhovor.         

O ďalší program sa svojím vystúpením postarali deti z materskej školy pod vedením riaditeľky 

MŠ Pauly Sisikovej , deti základnej školy pod taktovkou pani riaditeľky Mgr. Lenky 

Richnavskej, pani učiteľky Márie Hlavačkovej a základnej umeleckej školy pod vedením 

Marcely Šedivej.  Následne vystúpil ľudový súbor  Čarnička, o 17:30 hod vystúpila hudobná 

skupina ABBA revivale a Araňa z Jarovníc. 

Vďaka našim štedrým sponzorom  nasledovala očakávaná tombola a voľná zábava do skorých 

ranných hodín. Pevne verím, že všetci, ktorí počas osláv navštívili našu obec či už  rodáci, 

hostia alebo účinkujúci, sa tu cítili príjemne a že budúci rok sa tu stretneme opäť. Úprimne 

poďakovanie patrí všetkým, ktorí sa akokoľvek podieľali na príprave a realizácii tohtoročného 

Juniálesu ,všetkým účinkujúcim, organizačným zložkám, dobrovoľníkom a sponzorom, vďaka 

ktorým sa môže Juniáles v  Nižnom Klátove uskutočniť.  
 

Rozlúčka s deviatakmi 

Starostka obce –  20.06.2025 sa konala v kultúrnom dome   rozlúčka s deviatakmi. Úvodné 

slovo patrilo pani riaditeľke Mgr. Lenke Richnavskej a starostovi zo Zlatej Idky Romanovi 

Beličákovi, ktorí slávnostný ceremoniál otvorili. Slávnostný program pripravovali žiaci ôsmeho 

ročníka. 
 

Autobusová zastávka 

Starostka obce – v mesiaci apríl v našej obci bola úspešne zrealizovaná výmena autobusovej 

zastávky. Pôvodná zastávka bola demontovaná a nahradená novou, modernejšou a funkčnejšou 

konštrukciou, ktorá prispieva k väčšiemu komfortu a bezpečnosti cestujúcich. Veríme, že táto 

obnova zlepší každodenné cestovanie našich obyvateľov a zároveň prispeje k estetickému 

vzhľadu verejného priestoru. Nová zastávka bola zakúpená z dotácie IPO MF. 
 

Oplotenie futbalového ihriska 

Starostka obce – Ďalšou pozitívnou zmenou v našej obci je obnova oplotenia okolo futbalového 

ihriska. Pôvodné, dlhé roky slúžiace oplotenie, ktoré už nespĺňalo potrebné bezpečnostné ani 

estetické nároky, bolo demontované a nahradené novým. Súčasťou úprav bola aj výmena 

hlavnej brány, ktorá zabezpečí lepší prístup a bezpečnosť pri využívaní ihriska. Veríme, že nové 

oplotenie prispeje k ochrane športoviska a zároveň podporí ďalší rozvoj športových aktivít v 

obci. Tento projekt bol realizovaný s finančných prostriedkov IPO MF. 
 

Predseda návrhovej komisie Ing. Róbert Balog skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu  uznesenia a predniesol návrh  na  uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov berie na vedomie informácie ohľadom Dňa matiek, Juniálesu, rozlúčky s deviatkami, 

autobusovej zastávky, oplotenia futbalového ihriska.  

 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 4 Ing. Róbert Balog, Radoslav Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

 

 

 



 

 

Bod 11 

Záver 

Starostka obce ukončila osemnáste zasadnutie, poďakovala prítomným za účasť. Zasadnutie 

bolo ukončené o 15:57 hod.  
 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

Radoslav Kollár   ......................................  

 

 

 

Lukáš Štefan       .....................................  

 

 

Ing. Gabriela Staníková      

       starostka obce 

 

 

 

 

 

Jana Hužvár Kralovanská    ......................................... 

 


